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化学分析

	Product Code:

产品编码                 
	MSHQD –SP182-00 PT
	Chemical Name:
化学名称
	N,N’-m-phenylene bismaleimide
N,N’-间苯撑双马来酰亚胺

	Trade Name:
商品名称
	HVA-2(PDM)
	CAS No.:
CAS编号:
	3006-93-7


Product Information: 产品资料

***Specification 规格

	Appearance (visual inspection):

外观(目测)
	yellow or brown powder
黄色或棕色粉末
	Loss on drying %≤
加热减量%≤
	0.50

	Melt point ℃ ≥
熔点℃ ≥
	195
	Ash content %≤
灰分% ≤
	0.50

	Average diameter of granule
平均粒径
	40um
	Residues(150um) %≤
筛余物（150um）%≤
	0.10


***Typical Properties 主要特性

	Yellow or brown power; and the special gravity 1.44, it is soluble in Tetrahydrofuran and hot acetone; insoluble in petrol aether, chloroform, benzene and water;  the melting point is  above 195℃.
	黄色或棕色棕色粉末，比重1.44可溶于四氢呋喃和热丙酮中，不溶于石油醚、氯仿、苯和水中，熔点195℃以上。


***Recommended Applications应用推荐

	HVA-2 serves as multi-purpose rubber agent. It can not only work as curing agent in the processing of rubber, but also work as assistant curing agent for peroxide system and resistant-carbonization agent and adhesion agent tackifier. It can be applied for general rubber, as well as special rubber and rubber-plastic hybrid system.
	HVA-2作为多功能橡胶助剂，在橡胶加工过程中既可作硫化剂，也可作过氧化物体系的助硫化剂，还可以作为防焦剂和增粘剂，既适用于通用橡胶，也适用于特种橡胶和橡塑并用体系。


***Handling and Storage recommendations 推荐使用和存储条件

	The product should be stored in the dry and cooling place with good ventilation and should be avoided hot and sunshine.
	应储存在阴凉、干燥、通风良好的地方。包装好的产品应避免阳光直射。


***Package包装

	25kg/bag
25kg/袋
	600kg/Pallet(1.1*1.1)
600kg/托(1.1*1.1)
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